

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Seminar (I) 專題討論(一)

當期課號	7237	Course Number	7237
授課教師	王文裕	Instructor	WANG,WEN YU
中文課名	專題討論(一)	Course Name	Seminar (I)
開課單位	環境工程與管理系碩士班一A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	1	Credits	1
課程目標	1.本系資深教授演講 2.邀請國內環境工程與管理之學者專家演講 3.邀請國內環保機關資深行政長官演講 4.本系碩士班畢業生論文發表	Objectives	1. lectures of senior professors 2.lectures of experts from industries 3. lectures from government officials 4. paper presentation by graduate students
教材	自訂教材	Teaching Materials	Invited speeches, lectures, and students' presentations
成績評量方式	1.科技文獻及實驗之原理原則及技巧訓練。 2.邀請環境工程與管理領域之知名學者、工程師及政府官員前來作專題演講或本系資深教授講演。 3.學生以口頭及power point方式報告閱讀文獻之心得以及碩士論文之實驗進度。	Grading	1. Introduce to students the presentation principles and skills for the reading papers and obtained experimental data. 2.Invited the famous scholars, engineers, and government officers in the fields of environmental engineering and management to present special topics. 3.Report student's reading materials and/or experimental data by both oral and powerpoint presentations.
教師網頁	-		
教學內容	1.本系資深教授演講 2.邀請國內環境工程與管理之學者專家演講 3.邀請國內環保機關資深行政長官演講 4.本系碩士班畢業生論文發表	Syllabus	1. lectures of senior professors 2.lectures of experts from industries 3. lectures from government officials 4. paper presentation by graduate students

尊重智慧財產權，請勿非法影印。